
Geachte heer/mevrouw,  
 
Bij deze wil ik mij als burger uitspreken tegen het nieuwe wetsvoorstel en met name de 
verplichte invoering van 5G.  
 
Ik schrijf dit als stralingsslachtoffer. Ik wil graag van deze gelegenheid gebruik maken om 
mijn persoonlijk ervaring met u te delen, dit om u wakker te schudden. Het wetsvoorstel dat 
er nu ligt is mijns inziens totaal onverantwoord.  
 
Al sinds de invoering van het 4G-netwerk heb ik namelijk te kampen met ernstige 
gezondheidsklachten. Ik ervaar: duizeligheid, desoriëntatie, hoofdpijn, spier- en 
gewrichtspijn, druk op de borst, slaapproblemen, rusteloosheid. De klachten hebben iets 
weg van een burn-out, als ik langdurig blootgesteld word aan sterke elektromagnetische 
velden voelt het alsof ik onder grote fysieke druk sta, ik raak snel uitgeput, heb geen energie. 
Ik noem het ook wel 'elektro-stress'. Het bewijs dat ik mij ziek voel door straling is dat ik mij 
gezond en energiek voel op stralingsarme plekken.  
 
Het duurde even voordat ik doorhad dat mijn klachten te maken hadden met de 4G-mast 
waar ik schuin onder woon.  
 
Nadat ik in het buitenland was geweest (waar ik mij uitstekend voelde) begon ik mij te 
realiseren dat mijn klachten iets te maken moesten hebben met mijn directe 
woonomgeving. Zo ging ik op onderzoek uit, totdat iemand mij wees op de enorme 4G-mast 
schuin boven mij.  
 
Gezien de huidige situatie nu al zo ongezond is (ik ben niet de enige met 
gezondheidsklachten!) spreek ik mij bij deze uit tegen de voorgenomen plannen om de 
wetgeving aan te passen en gemeenten te verplichten om mee te werken aan de uitrol van 
5G. Niet alleen in het belang van mijzelf, maar juist ook in het belang van de algehele 
volksgezondheid vraag ik u: doe dit niet! Denk alleen al aan uzelf, uw familieleden, eventuele 
kinderen en kleinkinderen. Met deze wet brengt uzelf en hen in gevaar. Ook al voelt u het 
wellicht (nu nog) niet, straling is voor niemand goed. Diverse wetenschappelijke studies 
hebben dit aangetoond.  
 
Een paar eenvoudige vragen: waarom worden mensen die onder hoogspanningsmasten wél 
gewaarschuwd en uitgekocht? Waarom weet bijna niemand in Nederland hoe een 4G-mast 
er uit ziet? Waarom wordt ons massaal de zogenaamde 'slimme meter' opgedrongen? Een 
apparaat dat constant straling uitzendt. Daar wringt toch iets? Hoe kan het dat ik die masten 
juist zie staan op woonflats, verzorgingstehuizen, ziekenhuizen, kinderdagverblijven en 
scholen? Juist de zwaksten van onze samenleving. Waar is de menselijke factor gebleven? 
Wat ik wil zeggen is: de huidige situatie is nu al onverantwoord en u gaat deze ongezonde 
situatie nu verergeren en zelfs verplichten.  
 
Natuurlijk is dit een kwestie die wereldwijd speelt. Dit is een industrie en lobby die veel 
groter en krachtiger is dan ons land alleen.  
 



Maar als u ruggengraat heeft dan denkt u allereerst aan uzelf en uw medeburgers in dit land. 
Alle internet-polls laten zien dat het merendeel van de Nederlanders niet zit te wachten op 
een zelfrijdende auto, slimme pampers of de zogenaamde internet of things. Het argument 
dat iedereen toch supersnel internet wil gaat niet op, omdat mensen allereerst moeten 
weten wat de prijs is van supersnel internet. Zou de bevolking werkelijk zo graag een 
verplicht 5G-netwerk willen als ze meer kennis zouden hebben over wat dit met ons doet? 
En niet alleen met ons, ook met dieren en planten. Ik denk alleen al aan al die bomen die 
gekapt moeten worden voor maximaal bereik.  
 
Het steeds terugkerende argument over zogenaamd veilige normering klopt niet. De huidige 
norm is al uiterst ongezond. Anders zouden ik en andere stralingsslachtoffers ons niet nu al 
zo ellendig voelen. Wie zich even verdiept in deze materie komt er al snel achter dat de 
Nederlandse Staat en Telecomindustrie gedeelde belangen hebben. De Staat verdient 
miljarden aan de veiling van frequenties. Dit zou iedereen moeten weten. En bij wie gaan de 
telecombedrijven die enorme kosten straks neerleggen? Natuurlijk bij ons als gebruikers.  
 
En dan heb ik het nog niet gehad over mijn privacy waar ik mij eveneens ernstige zorgen om 
maak. Als iedereen straks op een 5G-netwerk zit en WiFi-netwerken overbodig worden, dan 
betekent dit dat echt alles op straat ligt. De Nederlandse pers verspreidt verhalen over 
controle-staat China, maar wat is er eigenlijk hier aan de hand? Als ik lees wat er nu al in 
Scheveningen wordt getest, dan is de Chinese situatie waar men zo bang voor is, allang 
realiteit in eigen land: https://futureproofthehague.com/projects/living-lab-scheveningen 
 
Nogmaals, voor wie dit leest: neem mijn commentaar a.u.b. ter harte. Dit is een noodkreet.  
Ik spreek hier als iemand die aan den lijve ondervindt hoe het is om ziek te zijn van straling.  
Terwijl, mijn lichaam is niet ziek, ik ben gezond, het is alleen dat mijn lichaam mij op tijd 
waarschuwt. Het is de digitale infrastructuur die mij ziek maakt. En u draagt daar aan bij!  
 
Hartelijke groet, 
Marjolein van Pagee 
064500475, Rotterdam.  


